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I can never repay you for your love.Your silent support for me for many years is my positive spiritual support.I love ...
　　I can never repay you for your love.Your silent support for me for many years is my positive spiritual support.I love you， mom.以下是本站小编为大家精心整理的“202_母亲节贺卡祝福语英文”，欢迎大家阅读，供您参考。更多详请关注本站!
　　
202_母亲节贺卡祝福语英文(一)
　　1. The growth of children， increased the mother\'s white hair;Children\'s willfulness， the frown of mother\'s brow;When I was a thousand miles away， I took my mother\'s care.Mother\'s day to say the truth， wish mom a long and healthy life!
　　2. Without water， the fish would not live.Flowers will not bloom without light.Without you， there would be no my present;Thank you， my favorite mother.Today mother\'s day， bless you： wish you happiness and health!
(图片转自360)
　　3. If the sky collapses， you will be the last pillar on my head.If the earth Withers， you will be the last fountain beside me.My dear mother， my heart is with you， and love is with you.Happy mother\'s day!
　　4. People will be tired， money will not， fame and profit will fade.But mother， for us to give up never regret， for us to work hard to not suffer water.Mother\'s day， I wish your mother health， happiness， also wish you a happy life!
　　5. The sky is white clouds， overflowing with my missing， with the wind to send to you， my deep blessing： thank you for your kindness， let me healthy and happy growth;Thanks to your inculpation， let me be happy and lucky， my mother!
　　6. The world only has a good mother， SMS blessing is a treasure， take up the calendar to look at， mother\'s festival in the present day， bless the mother every year good， happy and long life not worry， friend， together wish mother good.
　　7. With my heart I smooth out the wrinkles on your forehead， and with my love the white hairs on your head.Mother， thank you for giving me life， today belongs to your holiday， do children\'s wish you health and longevity.
　　8. She is not a cloud， for she will not go with the wind;She\'s not a spray， because she won\'t drift.She is love - mother\'s love， wish the world mother happiness!
　　9. In the outside in your worry， at home to add to you worry， for the children you do not know how many hearts， suffered how many SINS.Mother\'s day is coming. I hope my mother can enjoy a happy old age and be happy every day.
　　10. It took me so many years to know that you are the one who loves me most， mom.I wish you a healthy and happy life.
　　11. Your mother\'s teaching makes you grow up not bad， your mother\'s care makes you lovely now， your mother\'s care makes you very handsome， mother， I decide to wish your mother happy holidays today!
　　12. You have given me the true meaning of life as gold， through the years of grinding， the longer and brighter.You are the land that gave me life and raised me. I love you deeply.Wish mom a happy holiday!
　　13. The day lily is on the doorstep.There are no daylily flowers in front of the mother.Send the best wishes for mother\'s day!
　　14. A mountain without a mother\'s love;A sea without a mother\'s love;The sky， without the mother\'s love wide;The earth， without the mother\'s love tolerance;The sun， no mother\'s love is warm;I wish you a happy holiday and health and happiness.I love your mother!
　　15. Outside the wind and rain tormented me， the warm sunshine in the house warm me， because there is you， I love your mother.
　　1. 儿女的成长，增加了妈妈的白发;儿女的任性，将妈妈眉头的皱眉刻画;儿行千里时，带走的是妈妈的牵挂。母亲节到了说句真心话，愿妈妈健康长寿!
　　2. 没有水，鱼活不过朝夕;没有光，花儿不会盛开;没有你，就没有我的现在;谢谢你，我最爱的母亲。今天母亲节，祝福送给你：愿你幸福安康!
　　3. 如果天空坍塌，您会做我头顶的最后一根支柱。如果大地枯裂，您会做我身旁的最后一注甘泉。亲爱的妈妈，心与你同行，爱与你同在。母亲节快乐!
　　4. 人会累，钱会没，名利转眼会消退。可是母亲，为我们付出永不后悔，为我们劳累不倒苦水。母亲节了，祝你的母亲健康，幸福，也愿你生活和谐美满!
　　5. 天空白云朵朵，溢满我的思念，随风传递给你，我的深深祝福：感谢你的养育之恩，让我健康快乐成长;多亏有你谆谆教导，让我幸福吉祥常伴，我的母亲!
　　6. 世上只有妈妈好，短信祝福是个宝，拿起日历瞧一瞧，母亲节日在今朝，祝福妈妈年年好，幸福长寿没烦恼，朋友，一起祝愿妈妈好。
　　7. 用我心抚平你额上的皱纹，用我的情感染黑您头上的白发。妈妈，谢谢你给我生命，在今天属于你的节日里，做儿女的祝你健康长寿。
　　8. 她不是云彩，因为她不会随风而散;她不是浪花，因为她不会随波逐流。她是爱——母亲的爱，祝天下母亲幸福!
　　9. 在外面在您担忧，在家里为您添忧，为了孩子您不知抄了多少心，受了多少罪。母亲节到了，希望母亲能安享一个幸福的晚年，快乐平安每一天。
　　10. 走过了那么多年，我才深深知道，最爱我的人是您，妈妈。把无数的思念化做心中无限的祝福，默默的为你祈祷，祝你健康快乐!
　　11. 你母亲的教诲让你长大不坏，你母亲的呵护让你现在可爱，你母亲的照料让你长得很帅，妈妈，我决定祝福你母亲今天节日愉快!
　　12. 您给了我灿灿如金的生活真谛，经过岁月的磨洗，弥久而愈明。您是给我以生命并抚育我成长的土地，我深深地爱着您。祝妈妈节日快乐!
　　13. 萱草生堂阶，游子行天涯。慈母依堂前，不见萱草花。遥寄母亲节的祝福与思念!
　　14. 山，没有母亲的爱高;海，没有母亲的爱深;天，没有母亲的爱广阔;地，没有母亲的爱包容;太阳，没有母亲的爱温暖;祝您节日快乐，健康幸福。我爱您妈妈!
　　15. 外边风吹雨打折磨着我，屋内和煦的阳光温暖着我，因为屋内有您，我爱您妈妈。
　
　202_母亲节贺卡祝福语英文(二)
　　1. Time has blurred your face， but not your love;Life has erased your hair， but not your smile;Forget the blame to you， but forget to your blessing.Happy mother\'s day， dear mother!
　　2. What is great is that my mother is ordinary;It is my mother who is very naughty.It\'s my mother who sent me a text message!Ha ha， mom is so good!I love you!Happy mother\'s day!
　　3. No sky， no earth， no earth， no trees， no trees， no oxygen， no oxygen， no honey， no you without me， happy mother\'s day!
　　4. Time will not go back， the river flows down， flowers and flowers fall with nature， just like you are the indispensable person in my life， you gave me a beautiful life!Wish you and all the mothers a happy holiday!
　　5. Motherly love like flowers， sweet fragrance， lifelong companions;Mother love like the sea， wide and selfless， vast stretches;Mother love like spring， continuously， moisten the heart.I wish a happy mother\'s day.
　　6. The greatest voice in the world is the call of mother!Why don\'t you take advantage of mother\'s day and help your parents grow old and walk away?Happy parents\' day!
　　7. If I were a big one， you would be a big mom.If I were President， you would be the President\'s mother.No matter what my future life will be， I will always love you， mom!Happy mother\'s day!
　　8. The sun is the most red， the mother love is the most pure， the mother is the most， the mother\'s affection is higher than the sea depth， a few days， the blessing， the mother\'s children heart.On mother\'s day， I wish our mother live as long as the southern mountain.
　　9. Mother taught， into the heart， mother language， incline thy ear to hear， teachings， with life， mother\'s day， today， to send blessings， filial piety， the mother is healthy， I wish， heart is glad， and enjoy tianlun， good luck to all whether.
　　10. The deep wrinkles， the white hair， the words of the sentence， you love my mark.To my life， to my warm angel - mother， happy holidays!
　　11. You are a big tree， the spring is leaning on your imagination， summer is leaning against you luxuriant， autumn leaning you mature， winter leaning on your meditation.
　　12. There is only one best woman in the world， and she is the loving mother.There is only one most beautiful sound in the world， that is mother\'s call!Dear mother， I give you the most sincere wishes， happy mother\'s day!
　　13. I do not know how to cherish your kindly advice. Once you are not with me， I know how valuable you are to me.Mom， I hope you don\'t remember the little people， peace and happiness every day.
　　14. No more beautiful carnation than to save her heart;Sweet words are better than home.It is better to give your mother love than to give her precious jewels.On mother\'s day， I wish you all the best in the world.
　　15. Laundry cooking housework， busy all day without rest figure， unknown to public complaints never， for the son for the female life simple， mother on the occasion of the festival， children send sincere blessing I wish： mom， happy holidays!
　　1. 岁月模糊了您的容颜，却模糊不了您的爱;生活抹去了您的青丝，却抹不去您的笑靥;忘掉了对您的埋怨，却忘不掉对您的祝福。亲爱的妈妈，母亲节快乐!
　　2. 伟大的是妈妈平凡的是我;慈祥的是妈妈调皮的是我;交手机费的是妈妈发短信的是我!哈哈，妈妈真好!我爱您!祝您母亲节快乐!
　　3. 没有天空就没有大地，没有大地就没有树木，没有树木就没有氧气，没有氧气就没有亲爱的你，没有你就没有我，祝妈妈母亲节快乐!
　　4. 时光一去不回，河流顺势而下，花开花落随自然，就像您是我生命中不可缺少的人，是您给了我亮丽的生命!祝您和所有天下母亲节日快乐!
　　5. 母爱如花，温馨芬芳，一生相伴;母爱如海，宽广无私，浩瀚绵延;母爱如泉，缕缕不绝，滋润心田。千言万语化作一句话：祝母亲节日快乐。
　　6. 世界上有种最伟大的声音，那便是母亲的呼唤!何不趁着母亲节的到来，搀起父母衰老的臂膀，多陪老人们走一走呢?祝天下的父母节日快乐!
　　7. 我若是大款，您就是大款的妈妈。我若是总统，您就是总统的妈妈。不管我将来人生的路将是怎样，我都会永远爱您，妈妈!祝您母亲节快乐!
　　8. 太阳最红，母爱最纯，母亲最亲，母亲恩情比天高比海深，咫尺天涯齐祝福，母亲儿女心连心。母亲节，祝我们的母亲寿比南山松福如东海水。
　　9. 母教导，要入心，母善语，倾耳听，教诲言，用一生，母亲节，今到来，送祝福，孝心表，母康健，我心愿，心欢喜，享天伦，好运到，都顺心。
　　10. 那一条条深陷的皱纹，那一根根白灿灿的头发，那一句句语重心长的话，都是你爱我的印记。愿给予我生命，带给我温暖的天使-母亲，节日快乐!
　　11. 您是一棵大树，春天倚着您幻想，夏天倚着你繁茂，秋天倚着您成熟，冬天倚着您沉思。
　　12. 世界上只有一位最好的女性，她便是慈爱的母亲;世界上只有一种最美丽的声音，那便是母亲的呼唤!亲爱的妈妈，我给您最真的祝福，祝您母亲节快乐!
　　13. 您善意的叮嘱，我不懂珍惜，一旦您不在我身边，我才晓得您对我的可贵。妈妈，希望您大人不记小人过，平安快乐每一天。
　　14. 再美的康乃馨都不如给她省心;再甜蜜的语言都不如回家看看;再名贵的珠宝都不如给妈妈爱的回报。母亲节，送对礼，祝天下母亲：幸福安康甜蜜。
　　15. 洗衣做饭操持家务，终日不歇身影忙碌，默默无闻怨言从不，为儿为女生活朴素，值此母亲佳节光顾，儿女送上真挚福祝：妈妈，节日快乐!
　
　202_母亲节贺卡祝福语英文(三)
　　1. The flowers are silent and beautiful;The rain is silent， more delicate;Love is silent， always in heart.Mother\'s day， willing to give us the selfless motherly love of the woman as beautiful as the rain， like love forever.
　　2. Through qianshan mountain， see again water， bittersweet taste， taste five Chen miscellaneous， longitudinal， still with filar silk of caring heart， bad ear nagging voice， not see the town in my hometown， mother\'s day is coming， dear mother， you always be my deepest love， wish you a healthy body， all the best.
　　3. Your comfort is like dew that moistens my heart;Your body is like a shelter from the wind to shelter me from the wind.Your love is like a rainbow of colors， weaving beautiful dreams and fairy tales for me.On this mother\'s day， I want to say to you： my mother wishes you a long and healthy life， happy still!
　　4. Wrinkles in the forehead covered vicissitudes of life， white hair is the bleaching time experience， strong hug children is weak on the shoulder， love in a smile corners of the mouth sweet， the mother\'s care for children would never forget， mother festival wishes mother healthy and happy.
　　5. There is a kind of love not asking for a return， when you succeed， she will quietly walk away;There is a kind of love， with your life， when you are tired， she will always extend her arm， this is maternal love.Mother\'s day is here， I wish my favorite mother a happy holiday!Happy ankang!
　　6. Without you， without me， I would not have the sadness of dozens of cold summers， nor the laughter of my spring， summer， autumn and winter， thank you for giving me all the good things and growth in my life.Happy mother\'s day!
　　7. Heaven and earth are very big， but I can always have your care;The world is wide， but I can cling to your network of kinship;The sea is deep， but I cannot repay your kindness in time.Mother， mother\'s day， far away from the children wish you： everything is ok!
　　8. Mom， I wish you： a smile sorrow run， two smile troubles away， three smile in a good mood， four laugh at heart， smile enthusiasm high， five， six smile good body， seven happy smile to eight smile less wrinkles， nine smile a backgammon， ten smile happy happy!
　　9. Years dyed your hair， the vicissitudes carve your cheek， time reflects your mood， time writing your priceless， sunset you wait me to return home， deep and remote light you is full of blessings， you start to wash in the morning， you in your life to support the family.Growth drop， everywhere is your god shadow charm， life track， full is your silent giving!Mother\'s day is here. May you always be happy and healthy.
　　10. Years have spring， summer， autumn and winter， maternal love but four seasons like spring;The weather has rain and lightning， but the mother\'s love is always brilliant;The world has the joys and sorrows， the mother love never changes;The world has rain or shine warm， maternal love but always warm.Mother love is simple， consistent， silent care， quiet attention;Mother love is great， does not ask for return， the gurgling flow， continuous.Mother\'s day， may my dear mother take care and be happy!
　　11. In the world， the best food is \"mother\'s food\"， the most beautiful is \"mother\'s call\"， the warmest is \"mother\'s thoughts\"， the warmest is \"mother\'s face\".Mother\'s day， deep thoughts and sincere wishes： may mother peace and health happiness for a hundred years!Every day sky blue bloom smiling face!
　　12. This love， the years cannot change;This love， time is difficult to cut;This love， the mountain cannot block;This love， the wind and rain cannot cover.Between heaven and earth， only maternal love is selfless devotion;In this world， only maternal love is eternal.Mother\'s day， pray for the most effective， may dear mother happy not worry， healthy people well-being， happiness accompany to the old!
　　13. Flying needle and thread， with love weaving endless thoughts;Mend the seams and fill the gaps in life with love.The needle is dense， looking forward to the return journey.Mother\'s day， may the mother always shine the glory of years!
　　14. Great love is silent， love is poured out like a spring.Affection flow， sweet dew moistens the heart;Motherly love selfless， give love infinite;Gratitude is always in my heart.Mother\'s day， may mother smile!
　　15. Without the sun， flowers can\'t be bright and open.Without a mother， we cannot grow happily.The sheep has the right to kneel， the crow has the filial piety;On mother\'s day， don\'t forget to send a message to your mother.Happy mother\'s day.
　　1. 花无言，自显美丽;雨无语，更显娇贵;爱无声，永在心扉。母亲节，愿给予我们无私母爱的女人如花一样美丽，如雨一样滋润，如爱一样永存。
　　2. 走过千山，看遍万水，尝酸甜苦辣，品五味陈杂，纵功成名就，心中依然带着丝丝牵挂，难闻耳边唠叨声，不见故乡慈母泪，母亲节到了，亲爱的妈妈，您永远是我最深的眷恋，愿您身体健康，万事如意。
　　3. 你的抚慰像甘露，滋润我的心田;你的身躯像避风的港湾，为我遮风挡雨;你的爱像缤纷的彩虹，给我编织美丽的憧憬和神奇的童话。值此母亲节之际，我想对你说：妈妈祝你健康长寿，快乐依旧!
　　4. 皱纹在额头爬满沧桑，白发是岁月漂白了过往，坚强是搂着儿女柔弱的肩膀，慈爱在微笑的嘴角温馨流淌，母亲的呵护让儿女永生难忘，母亲节日祝妈妈健康快乐。
　　5. 有一种爱不求回报，当你成功了，她会悄悄走开;有一种爱，伴你一生，当你累了，她永远伸出臂膀，这就是母爱。母亲节到了，祝我最爱的妈妈节日快乐!幸福安康!
　　6. 没有你就没有我，就没有我数十寒暑的悲伤，也没有我春夏秋冬的欢笑，谢谢你给了我生命中美好的一切与成长。母亲节快乐!
　　7. 天地很大，我却能时刻拥有您的牵挂;世界很广，我却能处处依附您编织的亲情网;海水很深，我却不能及时报答你养育之恩。妈妈，母亲节到了，远离在外的孩儿愿你：一切安好!
　　8. 老妈，祝你：一笑忧愁跑，二笑烦恼消，三笑心情好，四笑心不老，五笑兴致高，六笑身体好，七笑快乐到，八笑皱纹少，九笑步步高，十笑乐逍遥!
　　9. 岁月染白了您的黑发，沧桑雕琢了您的脸颊，光阴折射了您的年华，时光书写了您的无价，夕阳下您等我归家，幽灯下您满是牵挂，晨曦里您开始洗刷，一生中您支撑着家。成长点滴，处处是您的苍影香韵，人生轨迹，满满是您的默默给予!母亲节到了，愿您永远快乐安康!
　　10. 岁月有春夏秋冬，母爱却四季如春;天气有风雨雷电，母爱却永远灿烂;世事有悲欢聚散，母爱却从不改变;人间有阴晴冷暖，母爱却一直温暖。母爱简单，始终如一，默默关怀，悄悄关注;母爱伟大，不求回报，潺潺流淌，绵绵不断。母亲节，愿亲爱的妈妈多保重，幸福快乐!
　　11. 世界上，最好吃的是“母亲的饭菜”，最动听的是“母亲的呼唤”，最温馨的是“母亲的惦念”，最温暖的是“母亲的容颜”。母亲节，深深思念诚挚祝愿：愿母亲平安健康幸福百年!天天天蓝绽放笑颜!
　　12. 这份爱，岁月不能改变;这份爱，时光难以割断;这份爱，山川不能阻挡;这份爱，风雨不能遮掩。天地间，唯有母爱是无私的奉献;人世间，唯有母爱是永恒的流传。母亲节，祈福最灵验，愿亲爱的妈妈快乐没烦恼，健康人安好，幸福陪到老!
　　13. 飞针走线，用爱编织无尽的思念;缝缝补补，用情填补生活的欠缺。针眼密密，期盼游子归程。母亲节，祝母亲永远闪耀着岁月的光辉!
　　14. 大爱无言，挚爱喷涌如泉;亲情流淌，甘露滋润心田;母爱无私，付出关爱无限;春晖难报，感激常在心间。母亲节，愿母亲笑颜绽放!
　　15. 没有太阳，花朵就不能灿烂开放;没有母亲，我们就不能快乐成长;羊有跪乳之恩，鸦有反哺之孝;母亲节到了，朋友别忘记发条短信给妈妈。母亲节快乐。
　　
202_母亲节贺卡祝福语英文(四)
　　1. Life is so wonderful， it feels wonderful;The blood is called together， and they depend on each other.For your sincere joy， good luck to arrive in time.I wish you a very good pregnancy and a happy hug.Mom， happy mother\'s day!
　　2. The years were engraved on their foreheads， and the gentle breeze was blowing.A little detail of her greatness， the tender bosom of her childhood， the warm harbor of the heart， will you be the first to think of her mother\'s day?Wish all mothers a happy holiday.
　　3. Mother love like water， fragrant intoxicated， quiet and secluded， ning and far， small trickling， the baptism of our happiness， accompanied by us through the life of the desert.Mother\'s day is coming， and don\'t forget to give warm wishes to your dear mother!
　　4. You are a big tree， spring is leaning on your imagination， summer is leaning against you luxuriant， autumn leaning on you mature， winter leaning on your meditation， I am leaning on your happiness.
　　5. Maternal love is a cup of hot tea， fragrant and warm.Mother love is an old song， beautiful and beautiful.Mother\'s love is a clear spring， plain but sweet.Mother love is a bright moon， quiet but gentle.We wish mother a happy mother\'s day!
　　6. The head can break the blood can flow， the person\'s gas festival not to lose;Love can hurt the heart， but mother\'s upbringing must not be forgotten.Today I have collected all the good wishes in the world and sent them to the greatest mother.Wish mother a happy holiday!
　　7. Looked at the mother a little bit of white hair， a pair of a line by increasingly deep wrinkles， over the years， almost all my adult mothers in this belongs to your festival， please accept my deepest wish for you： happy holidays， young forever!
　　8. A mother\'s love is a cup of wine， warm and warm heart;A mother\'s love is a cup of tea， pure and fresh love priceless;Mother love is a cup of water， clear and transparent comfort!Happy mother\'s day， I love you deeply!
　　9. Maternal love is addition， time is increasing， care is increasing;Mother\'s love is multiplication， the distance is longer， the longer the care;Mother\'s love is subtraction， subtracts oneself， protects us;Mother love is pision， except children， children.Addition and subtraction， pide and pide your love， rain or shine cold warm， far and close together， no time everywhere.Mother\'s day， wish my dear mother health， happiness and peace!
　　10. Mother love is a dense rain， moistening the life of the field;Mother\'s love is the warm spring breeze， blowing the years of the sky;Mother love is a warm harbor， caring for the drifting ship;Mother love is the fragrance of flowers， diffuse far away;A mother\'s love is a moving scenery， a comforting and growing soul.Mother\'s day， may my dear mother always be young and happy!
　　11. Life is short and years are long.The most unforgettable thing.The milk is sweet and the food is delicious.In the arms， wind and rain.A mother\'s heart is like the moon.Oh， my heart is warm.Mother\'s day to mother\'s health.
　　12. Mother\'s love in heart， warm bosom;A mother\'s love is at the door， a fool\'s watch;Mother\'s love in silver hair， faded into vicissitudes;Mother\'s love is in discourse， but also in Tibet;A mother\'s love is in her mother\'s heart.Mother\'s day is here， please love your mother!
　　13. Hang up a little and go home often;More time， often accompany her chat;Have more spare time， often make some delicious food;More attachment， often accompany her;More greetings， more frequent information;Wish all mothers a happy holiday.
　　14. Motherly love， and the sea!Mother heart， and gold!Mother\'s day!May all mothers in the world receive the blessings and gifts they want most!I wish my mother always happy and healthy forever!
　　15. Mother， do you use your feet out of the selfless footprint， you use both hands hold up the sky of love， do you use back the warm home， you in spirit spread caring the rain， and today is your holiday， I will do a meal for you， my heart for you to send a card with the hand， wish you a perpetual youth.
　　1. 生命如此奇妙，感觉真是美妙;血脉共呼共吸，两人相依相靠;为你真心欢喜，祝福及时赶到。祝你无限好“孕”，且把快乐拥抱。准妈妈，母亲节快乐!
　　2. 岁月在额头上刻划，微风吹起动人的白发。点滴细节见证着她的伟大，儿时最温柔的怀抱，心灵最温暖的海港，母亲节你是否会第一个想到她?愿天下母亲节日快乐。
　　3. 母爱如水，芳香陶醉，静而幽，宁而远，涓涓潺潺，洗礼着我们的快乐，陪伴着我们走过人生的荒漠。母亲节就要到了，别忘了为亲爱的妈妈献上温馨的祝福!
　　4. 您是一棵大树，春天倚着您幻想，夏天倚着你繁茂，秋天倚着您成熟，冬天倚着您沉思，我倚着您幸福。
　　5. 母爱是一杯热茶，清香而温暖。母爱是一首老歌，优美又动听。母爱是一汪清泉，平淡却清甜。母爱是一弯明月，宁静却温柔。母亲节之际我们共祝母亲快乐!
　　6. 头可断血可流，做人的气节不可丢;爱可弃心可伤，母亲的养育不可忘。今天我用心收集了世上所有美好的祝福，把它们送给最伟大的母亲。祝母亲节日快乐身体健康!
　　7. 看着母亲一丝一丝的白发，一条一条逐日渐深的皱纹，多年含辛茹苦哺育我成人的母亲，在这属于您的节日里请接受我对您最深切的祝愿：节日快乐，永远年轻!
　　8. 母爱就是一杯酒，热情火辣暖胸口;母爱就是一杯茶，清新沁肺爱无价;母爱就是一杯水，清澈透明得安慰!祝福妈妈母亲节快乐，我深深地爱着您!
　　9. 母爱是加法，岁月渐增，关怀渐增;母爱是乘法，距离越长，牵挂越长;母爱是减法，减去自己，呵护我们;母爱是除法，除了儿女，还是儿女。加减乘除算不尽您的爱，阴晴冷暖，远近聚散，无时无处不弥漫。母亲节，祝亲爱的妈妈身体康健，快乐平安!
　　10. 母爱是绵密的细雨，滋润人生的原野;母爱是和煦的春风，吹拂岁月的天空;母爱是温暖的港湾，呵护漂泊的航船;母爱是花朵的芬芳，弥漫遥远的天涯;母爱是动人的风景，慰藉成长的心灵。母亲节，愿亲爱的妈妈青春永葆，幸福微笑!
　　11. 人生短，岁月长。念亲恩，最难忘。乳汁甜，饭菜香。臂弯里，风雨挡。慈母心，像月亮。多呵呼，暖心房。母亲节到，愿母亲健康平安.
　　12. 母爱在心怀，温暖着胸膛;母爱在门口，痴痴的守望;母爱在银发，褪色成沧桑;母爱在话语，又讲又在藏;母爱在母心，千里系衷肠。母亲节到了，请关爱母亲!
　　13. 多点挂念，常回家看看;多点时间，常陪她聊天;多点空闲，常做些美餐;多点依恋，常把她陪伴;多点问候，常信息传传;愿天下母亲节日快乐永平安。
　　14. 母爱，及大海!娘心，及黄金!母亲节，勿分别!愿天下所有的母亲都收到她们最想得到的祝福和礼物!我祝我的母亲永远快乐，健康永在!
　　15. 母亲，您用双脚走出无私的足迹，您用双手托起爱的晴空，您用脊梁积聚家的温暖，您用心灵播撒关怀的雨露，而今天是您的节日，我要用心为你做一顿饭，用手为你寄一张贺卡，愿您青春永驻。
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　　1. You use ten million words of concern， to drive me out of trouble;You protect me from the rain with infinite warmth;I pray for peace for you with your whole life.You are full of love， and bring me happiness.Mother love， I just want to say： dear mother， hard you， I love you， I wish you good health， happy life!
　　2. In thousands of miles， greetings are like the sounds of nature.Care in the heart， blessing like honey.A thousand miles away， a mother\'s love blossoms.A mother\'s love is always in her memory.Mother\'s day comes， may mother always safe and healthy happiness!
　　3. A greeting， a blessing;A kinship， a heart;A holiday， a missing;A piece of care， always kind;One time， wish mother a happy holiday， a lifetime of happiness， I wish!
　　4. A kind of care， not at any time light passing;A true feeling does not fade with time;A kind of care， does not shrink with distance.Today mother\'s day， change me to take care of you： make you happy content， mother!
　　5. A mountain without a mother\'s love;A sea without a mother\'s love;The sky， without the mother\'s love wide;The earth， without the mother\'s love tolerance;The sun， no mother\'s love is warm;Let\'s wish our mother happy and healthy!
　　6. Every corner of the first ray of sunshine asperses full happiness today， today the first wisp of spring breeze blowing horn of joy， today the first bell convey the message of peace， today\'s first blessing to my dear mother.Happy mother\'s day!
　　7. Mother， your eyes are an unforgettable spring， your hands are infinite and gentle universe， your chest is eternal bright paradise， your hair is my constant concern.Mother\'s day is here. Wish mom a long and happy life.
　　8. The heart is imprinted with the mother\'s love， growing up with the mother\'s care， the journey linked to the mother\'s missing.Mother is the desire to go home， mother is the course of the heart.Happy mother\'s day!
　　9. Mother， your temples are white years， your forehead is the time carving， your hands are the work cast， between heaven and earth， maternal love the most selfless， the world， maternal love the most eternal.Wish mother safe and healthy， happy forever， happy mother\'s day!
　　10. The wind is the call of love， the rain is the union of love， the person who loves you the most is your mother!To six friends， your mother will be safe!Don\'t be lazy， it\'s worth it!Happy mother\'s day.
　　11. The sun does not come out still the wind and the sun， the stars do not blink still bright lights， the spring rain still moistens the heart， the flowers do not have the bud still full of spring， life is not easy still bright.Happy mother\'s day!
　　12. A flower for a drop of rain and dew bright blooming， one inpidual plant grass for a wisp of spring breeze sway much appearance， a lake for a piece of falling leaves ripples to west， an artificial one mother love warm touched， mother\'s day arrived， wish all mother longevity and health， a happy holiday!
　　13. Mother is the warm embrace， mother is the bright spring， the mother is a long miss， the mother is the harbor of the heart， love is the silent language， love in the day and night， may mother\'s day you forever wish.
　　14. Mother is the sky， I am the clouds floating in the sky.My mother is a high mountain， I am the tree in the mountain.Mother is the sea， I am a small boat.My mother\'s unselfish love always contains me， happy mother\'s day!
　　15. It was your pain that accompanied my birth;What I grew up with is your hardships;What I have been successful with is your silent devotion;It is your kind smile that goes with my happiness.Happy mother\'s day!
　　1. 你用千万句关心，为我驱烦去恼;你用无限的温暖，为我挡寒遮雨;你用一生的惦记，为我祈祷平安;你用满满的关爱，为我带来一世幸福。母亲爱到了，我只想说一句：亲爱的妈妈，辛苦您了，我爱你，祝你身体健康，快乐一生!
　　2. 身处千里外，问候如天籁。牵挂在心间，祝福如蜜甜。儿行千里外，母爱花常开。风雨人生路，母爱常萦怀。母亲节到来，愿母亲永远平安健康幸福快乐!
　　3. 一句问候，一声祝福;一种亲情，一颗真心;一个节日，一份思念;一片牵挂，一向慈祥;一回嘱咐，愿母亲节日快乐，一生幸福，一世如意!
　　4. 一种牵挂，不会随时光流逝;一种真情，不会随岁月变浅;一种关怀，不会随距离缩减。今天母亲节，换我来对你照顾：让你幸福满足，母亲!
　　5. 山，没有母亲的爱高;海，没有母亲的爱深;天，没有母亲的爱广阔;地，没有母亲的爱包容;太阳，没有母亲的爱温暖;让我们共祝母亲健康快乐!
　　6. 今天的第一缕阳光洒满幸福的每个角落，今天的第一缕春风吹响欢乐的号角，今天的第一下钟声传达平安的讯息，今天的第一声祝福送亲爱的妈妈。母亲节快乐!
　　7. 母亲，您的双眼是永生难忘的清泉，您的双手是无限温柔的宇宙，您的胸膛是永恒明媚的天堂，您的发丝是我永远不变的牵挂。母亲节到了，愿母亲健康长寿，快乐永久。
　　8. 心灵烙印着母亲的爱，成长寄存着母亲的牵挂，行程链接着母亲的思念。母亲是回家的渴望，母亲是心灵的航向。愿天下母亲节日快乐!
　　9. 母亲，您那两鬓是岁月染白，您那额头是时光雕刻，您那双手是劳作铸就，天地间，母爱最无私，人世间，母爱最永恒。愿母亲平安健康，幸福永远，祝母亲节快乐!
　　10. 风是爱的召唤，雨是情的交融，最爱你的人最牵挂你的人永远是你母亲!转给六位好友，你的母亲会很平安!别偷懒，为妈妈值得!母亲节快乐。
　　11. 太阳不出来依然风和日丽，星星不眨眼依然华灯璀灿，春雨不洒落依然滋润心田，花儿不含苞依然春色满园，生活不容易依然心情灿烂。母亲节快乐!
　　12. 一朵花为一滴雨露鲜艳盛开，一株草为一缕春风摇曳多姿，一湖水为一片落叶荡漾清波，一个人为一分母爱温馨感动，母亲节到了，祝愿天下母亲健康长寿，节日快乐!
　　13. 妈妈是温暖的怀抱，妈妈是灿烂的春天，妈妈是绵绵的思念，妈妈是心灵的港湾，爱是无声的语言，爱在朝夕之间，愿母亲节您永如愿。
　　14. 妈妈是天空，我就是飘在空中的云。妈妈是高山，我就是山中的树。妈妈是大海，我就是一艘小船。妈妈无私的爱一直包容着我，愿妈妈母亲节快乐!
　　15. 与我降生同行的是你的疼痛苦难;与我成长同行的是你的含辛茹苦;与我成功同行的是你的默默付出;与我幸福同行的是你的慈祥微笑。母亲节快乐!
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